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Betreft: samenspraak Sterappel Duiven/Veldstraat Groessen 

Groessen, 12 november 2023 

 

Geacht College, 

Tot mijn grote ontsteltenis kregen mijn buren en ik op 30 oktober j.l. een briefje in de brievenbus 

waarop de mededeling stond dat de Veldstraat/Sterappel wordt afgesloten voor de aanleg van een 

wegversmalling. De werkzaamheden voor deze wegversmalling zullen plaatsvinden van 13 november 

tot en met 1 december 2023. 

Ik, maar ook mijn buren zijn niet content over de wijze waarop de procedure voor het aanleggen van 

deze versmalling is verlopen. 

Onderstaand mijn visie over hoe deze procedure verlopen is: 

Op 16 maart 2023, kwamen er 2 heren vanuit gemeente Duiven bij mij aan de deur met een tekening 

waarop een optie stond om de hoek Sterappel met de Veldstraat veiliger te maken. Ik vroeg of ik een 

foto mocht nemen om deze tekening met de buurt te bespreken. De heren gaven aan dat dit niet 

nodig was, want er zou nog een onafhankelijk bureau ingeschakeld worden en er was waarschijnlijk 

geen geld beschikbaar om deze situatie veiliger te maken. De heren deelden mij ook mede, dat een 

vervolgschets nog met de omwonenden van de Veldstraat/Sterappel besproken en gedeeld zou 

worden en dat hierop inspraak kon zijn vanuit de omwonenden. Men zou hier dan later op terug 

komen. 

Tot 30 oktober j.l. heb ik, maar ook mijn buren niets gehoord vanuit gemeente Duiven, totdat het 

briefje in de brievenbus viel dat men komende maandag met de werkzaamheden aan de 

wegversmalling gaat beginnen. Ik, maar ook mijn buren zijn op geen enkele wijze meegenomen of 

gekend in de beslissing over deze wegversmalling 

Over de wijze waarop deze wegversmalling nu tot stand komt en doorgezet wordt ben ik woedend. Er 

zijn beloften gedaan die niet nagekomen zijn en ik vind deze wijze van werken erg onprofessioneel en 

weinig rekening houdend met de inwoners binnen uw gemeente.  Ik heb ook begrepen dat deze 

wegversmalling erg veel geld kost en ik denk dat dit geld beter ingezet kan worden dan nu gebeurt. 

Daarnaast horen omwonenden meegenomen en inspraak te hebben als er een grote verandering 

plaatsvindt in hun leefomgeving zeker als het hun woongenot aangaat. 

Op 31 oktober heb ik gelijk gebeld naar Liemerswegen bouw, het bedrijf dat de wegversmalling gaat 

uitvoeren, en er werd door hun belooft dat de gemeente Duiven mij zou contacteren. Dit is op één of 

andere manier niet gelukt. De volgende dag, 1 november,  heb ik wel een ambtenaar van gemeente 

Duiven aan de telefoon gehad en een afspraak gemaakt om woensdag 8 november rond de tafel te 

gaan zitten bij de familie Heebing, mijn overburen.  

Tijdens dit gesprek, werden de tekeningen nogmaals getoond. Ik heb mijn ongenoegen geuit over de 

wijze waarop dit plan tot stand gekomen is. Beide heren bleven volhouden dat er geen afspraken 

waren gemaakt over inspraak en verder overleg over de te veranderen wegversmalling. Echter zijn er 

16 maart j.l. wel degelijk afspraken gemaakt over een verder overleg en dit kan door de fam. Heebing 

bevestigd worden. Wel gaven uw ambtenaren aan dat hun manier van communiceren niet handig is 



geweest en dat zij mogelijk verwachtingen hebben geschept, die ze niet na kunnen komen. Fam. 

Heebing en ik gaven aan dat we bang zijn voor geluidsoverlast en mogelijke trillingen die de nieuwe 

situatie gaat opleveren. Vanuit de ambtenaren werd aangegeven dat hier begrip voor was, maar dat 

het te laat was om hiernaar een meting uit te laten voeren, aangezien de werkzaamheden al snel 

zouden starten. (Dus een meting voordat de situatie veranderd om deze te kunnen vergelijken met de 

nieuwe situatie) Men gaf ook aan dat als zij eerder over deze situatie hadden gecommuniceerd er wel 

meer tijd was geweest om dit soort metingen uit te voeren. Het uitstellen van de werkzaamheden 

was geen optie vanwege een boeteclausule.  

Ik heb er geen vertrouwen in dat de plannen die nu vanuit gemeente Duiven doorgevoerd gaan 

worden, zorgen voor een verbetering van de situatie. Ik denk dat de nieuwe situatie gaat leiden tot 

meer (geluids)overlast. Daarnaast gaat de snelheid niet uit de bocht. Deze bocht ligt er al 30 jaar en 

het schijnt dat er tot op heden maar 1 ongeluk is gebeurd. De plannen zoals deze er nu liggen zullen 

de onoverzichtelijke situatie vanuit de zijde Sterappel niet oplossen. Het zal alleen geld kosten. Ik 

denk dat het verstandiger is om de gehele kruising en eventueel Veldstraat op een goede wijze en in 

overleg met omwonenden opnieuw in te richten. U kunt uw geld voor dit moment beter in uw zak 

houden. 

Ik ontvang van u graag reactie op mijn verhaal en hoop dat er in het vervolg beter naar 

burgers/omwoners geluisterd wordt en dat zij gekend en gehoord worden in beslissingen. Daarnaast 

hoop ik dat de situatie stilgelegd wordt, zodat er eerst een voormeting en daarnaast fatsoenlijk 

overleg met de omwonden kan plaatsvinden. Daarnaast ga ik ervan uit dat bij overlast de nieuwe 

situatie weer in de oude staat wordt teruggebracht of dat u met een nieuw plan komt waarbij wij wel 

worden gehoord. 

Hopelijk neemt u dit mee in de vergadering van a.s. dinsdag 14 november 2023 dinsdag en in 

afwachting op response van u. 

 

Met vriendelijke groet, 

LS 


